
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

至    ：明報 梁小姐 (2595 3093) 

   jump@mingpao.com 

Fax   ：2898 2577 

刊  ：5 cm (w) x 6.5 cm (h) 

刊  期：14/5/2024, 16/5/2024 & 17/5/2024 

聯絡人：葉小姐（Tel.: 2604 9762） 

 

As an aided Christian secondary school mainly using English as the MOI, we would like 

to invite eligible applicants with the right qualifications and passion for education to apply 

for the following posts: 

1. Panel Head / Teacher of Citizenship, Economics and Society 

2. English Language + History Teacher 

3. Associate Teacher / Teaching Assistant (Chi, Eng & Maths, Total No.: 3) 

Higher Diploma or above in related subject 

4. 學生輔導員(支援有特殊學習需要學生)  

⚫ 照顧及支援有特殊學習需要的學生，提供個別及小組輔導，並能獨立處理相

關行政及文書工作。 

⚫ 須具大專或以上學歷，修讀輔導及心理學科、特殊教育課程或具相關經驗者

優先。 

5. I.T. Technician 

⚫ 大專或以上；具 MCSE 2016 證書、設計及攝影經驗者優先； 

⚫ 懂 Windows Server(2012R2 and newer)、Linux Server 及 webSAMS；  

⚫ 負責學校網頁、軟硬件、電腦周邊、網絡及用戶等技術支援； 

⚫ 協助管理校內資訊科技戶口、設施及處理雲端服務； 

⚫ 勤奮、能獨立工作及願意接受挑戰；試用期三個月。 

Interested applicants are welcome to send their applications with full resume to the 

Principal on or before 28 June 2024 by post (12-14 Chik Wan Street, Tai Wai, Shatin, N.T., 

Christian Alliance Cheng Wing Gee College). Please mark the post applied on the 

envelope. 

                  (Personal data collected will be used for recruitment purpose only.) 


